

# 5oz Pemegang Lilin Kaca Votive Borong 190ml Kapal Lilin Kaca

## Mengapa Pilih [Sunny Glassware](#)

---

- Dedikasi paling tinggi untuk mereka bentuk, tidak pernah mampatan pada kualiti
- [Sunny Glassware](#) Strictly melindungi reka bentuk pelanggan, semua item yang baru direka dari kami tidak disalin dalam tiga tahun.
- Kualiti produk adalah tumpuan utama dalam barangan kaca yang cerah. [Sunny Glassware](#) Setelah menghancurkan 80,000 pcs kapal kaca dengan cacat yang hampir tidak dapat dilihat.

## SUNNY GLASSWARE

Focusing on luxury fragrance products in the latest 10 years  
Sunny Glassware is the supplier of 80% fragrance brands in the United States



<b>Nama Produk</b>	5oz Pemegang Lilin Kaca Votive Borong 190ml Kapal Lilin Kaca
<b>Masa contoh</b>	1. 5 hari jika terdapat bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan bentuk baru dan saiz kaca
<b>Ukuran</b>	

<b>Pembungkusan</b>	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tettingkap, kotak warna, kotak putih, dll
<b>Masa penghantaran</b>	Dalam masa 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
<b>Tempoh bayaran</b>	Deposit 30% oleh T/T terlebih dahulu dan baki terhadap salinan B/L
<b>Penghantaran</b>	Melalui laut, melalui udara, oleh ekspres dan ejen penghantaran anda boleh diterima
<b>Majlis penggunaan</b>	Hiasan rumah, hiasan perkahwinan, nikmat perkahwinan, peningkatan hiasan,



### **Sunny Glassware Untuk pusat perkahwinan & hiasan rumah**

Votive menambah percintaan dan kehangatan ke mana -mana tetapan meja. Oleh itu, jangan terlepas pandang pemegang lilin kaca apabila menghias untuk parti anda. Pertimbangkan meja pencuci mulut anda, meja hadiah, meja makan malam, meja pembuka, dan kawasan bar anda. Lupakan pemegang votive kaca biasa ... pemegang lilin votive ini cantik dan mesra dompet. Bahagian yang terbaik adalah anda boleh membawa mereka ke rumah sebagai nikmat parti!







Sama seperti bingkai yang indah menunjukkan lukisan yang indah, [Sunny Glassware](#) permukaan pasir emas [Balang lilin kaca](#)! Anda akan menikmati cahaya yang bersinar melalui corak satu-of-kind kami yang unik, menambah daya tarikan moden yang bergaya untuk perayaan elegan anda.

**[Sunny Glassware](#) Menawarkan reka bentuk grafik yang disesuaikan untuk hiasan balang kaca dan perkhidmatan pencetakan untuk balang kaca dan penutup kaca.**

**Maklumat lanjut, selamat datang hubungi Yvonne:  
[sales8@sunnyglassware.com](mailto:sales8@sunnyglassware.com)**